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§ 8 Mötets öppnande 
 Mötet öppnades av ordförande Peter Gleisner. 
 
§  9 Val av sekreterare 

 Lena Karlsson valdes till sekreterare för dagens möte. 
 
§ 10 Val av ledamot att jämte ordföranden justera dagens protokoll 
 Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Anita Sjöqvist. 
 
§ 11 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes. 
 
§ 12 Föregående mötes protokoll 

Genomgång av föregående, konstituerande, protokoll. Justering av § 4, 
Till ansvarig för att vara länken mellan våra döva medlemmar och 
hörande medlemmar i BK Tullbron valdes Bengt-Åke Malmberg.   

 
§ 13 Ekonomirapport 

Lena Karlsson presenterade ekonomin. Idag har föreningen drygt 80 000 
kr i tillgångar. 

 
§ 14 Återstartsstöd (8 000:-) och Projektstöd (11 000:-) 

Av återstartsstödet har 539:- använts till Öppet Hus 18 februari, kvar är 
7 461:-. Detta stöd är öronmärkt för aktiviteter för medlemmar +65 år. 
Projektstödet har hittills använts till träningarna med Mikael Hallendorf 
där 21 medlemmar anmält sig till. Kvar av Projektstödet är 8 400:- 

 
§ 15 Grannskapsinitiativet – Postkodstiftelsen 

Peter Gleisner informerade om detta. Vi konstaterade att det är inte 
aktuellt för BK Tullbron men att han ska informera Bouelalliansen om 
detta. 
 
 

 



§ 16 Information om ”Träningsläger”-utbildningen för styrelser och 
valberedningar i Varberg 12-13 april 

 Peter Gleisner informerade om att Ing-Britt Pehrsson, Annika Gleisner 
och han själv deltagit . Det var olika föreningar som deltog. En förening 
ville att deras äldre medlemmar skulle fortsätta vara engagerade i 
föreningen och ville börja med boule. Annat man tog upp var att det är 
viktigt att alla styrelsemedlemmar har en uppgift/ansvarsområde.  

 
§ 17 Värdegrunder -Mål – Visioner 
 Viktigt att vara tydlig med vilka mål som föreningen vill nå. Alla som 

kommer och spelar boule med oss skall vara glada när de kommer och 
även när de går därifrån. Informera alla om att vi har olika sätt att 
uttrycka oss. Peter Gleisner och Ing-Britt Pehrsson undersöker via SISU 
om det finns någon lämplig föreläsare i detta ämne. 

 
§ 18 Anonym medlemsenkät 
 Peter Gleisner hade tagit fram en enkät med olika frågor gällande trivsel i 

föreningen. Vi bestämde att dessa ska delas ut till samtliga medlemmar 
med början på måndag den 22 april.  

 
§ 19 Medlemsmöte- värdefullt 

 Peter Gleisner betonade vikten med att ha medlemsmöten. I dagsläget 
bestämdes ingen tid för medlemsmöte. 

 
 § 20 Bilda lärgrupper med lärgruppsledare för framtida styrelsearbete 

Ing-Britt Pehrsson och Anita Sjöqvist skall lära övriga i styrelsen vilka 
uppgifter de har. Första lärgruppsmötet bestämdes till onsdagen den 24 
april kl 10.30. 

 
§ 21 Övriga frågor 

Anita Sjöqvist hade fått ett önskemål om att medlemmar i  Lag Tullbron 
Röd vill kunna några enkla vardagsfraser på teckenspråk eftersom de 
har döva i sitt lag. Bengt-Åke Malmberg var villig att lära ut detta. Även 
styrelsen skulle lära sig detta.  
Ing-Britt Pehrsson visade ett förslag till instruktioner för festkommittéen 
vilket styrelsen tyckte var bra. 
Peter Gleisner ansåg att alla tävlingsledare ska ha behörighet i admin i 
SBFonline. 
Ing-Britt Pehrsson informerade om att samtliga dokument finns samlade i 
ett Usb-minne. Detta förvarar Ing-Britt Pehrsson. 
Peter Gleisner hade som förslag att vi i styrelsen skall turas om att hälsa 
alla välkomna på träningarna, vilket godtogs. Vi bestämde att vi har en 
vecka var. 
Peter Gleisner hade som förslag att vi ska lägga ut Nyhetsbrev på vår 
hemsida.  

 
§ 22 Nästa möte 

 Nästa styrelsemöte bestämdes till den 12 juni kl 10.30. 
 
 



§ 23 Mötet avslutas 
 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 Vid protokollet 
 Lena Karlsson 
 
 
 
 
 Justeras 
 Peter Gleisner   Anita Sjöqvist 
 ordf 
  
 
  
  
 
  
 
 
 
 


